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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Ebba Lundgren. Justering sker torsdag 11 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-11-10 anmäldes. 
 

§ 3 Rådets mötestider under 2009 
Datum för rådets möten under nästkommande år fastställdes enligt bilaga.  
 

§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-11-20 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-12-17 
Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget 2009 
Förslaget presenterades av avdelningschef Per-Ove Mattsson. 
 
Vivi-Anne Emanuelsson efterlyste skrivningar om insatser för att uppmunt-
ra fysiska aktiviteter bland barn med funktionsnedsättning. Hon påpekade 
också att det i budgeten nästan helt saknas synrelaterat arbete. 
 
Blazena Westerlund berörde frågan om kontaktpersoner kontra ledsagare, 
bl a när det gäller den kompetens att ge omvårdnad som endast ledsagare 
har. Förvaltningen lovade återkomma med svar på frågan om hur många 
beslut om ledsagning enligt LSS som för närvarande är aktuella inom 
stadsdelsområdet. Det resonerades även kring behovet att se över vad som 
ingår i uppdraget som ledsagare. 
 
Med hänvisning till avsnittet om minskad energiförbrukning påpekade 
Ebba Lundgren att elöverkänsliga är beroende av de mer energikrävande 
glödlamporna eftersom lågenergilampor ger upphov till starkare magnet-
fält. 
 
Ebba Lundgren tog vidare upp rådets tidigare önskemål att budget och lik-
nande styrdokument även ska innehålla konkreta exempel, i syfte att stimu-
lera läsarens fantasi och inspirera till handlingskraft inom olika verksam-
hetsområden. 
 
På fråga från Vivi-Anne berättade Per-Ove att det visserligen inte finns in-
formation i budgeten om kvinnojourverksamhet i Farsta, men att det där-
emot finns ett avsnitt om stödinsatser för kvinnor med funktionsnedsätt-
ning i nämndens nyligen reviderade Handlingsplan för kvinnofrid. 
 
Ärende nr 4: Förskolornas kvalitetsredovisning 2008 
Blazena Westerlund efterfrågade mer information om förvaltningens stöd-
enhet samt om barns inflytande och hur föräldrars och barns önskemål 
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vägs samman när det t ex gäller hemspråksundervisning. Det bestämdes att 
en representant för stödenheten bjuds in till ett kommande möte för att be-
rätta om enhetens arbete. 
 
Ärende nr 11: Förslag till detaljplan för fastigheten Påskdagen 3 i Hökar-
ängen – yttrande till stadsbyggnadsnämnden 
Rådet uttalade att det är viktigt att stadsbyggnadsnämnden efterfrågar syn-
punkter från Föreningen Sveriges Dövblinda. 
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 

 Per-Ove Mattsson redogjorde kortfattat för den kommande organisations-
förändringen som genomförs vid årsskiftet och som innebär att stöd och 
service till personer med funktionsnedsättning kommer att ingå i en ny av-
delning för omsorg om vuxna. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Rådet uttalade att det är helt oacceptabelt att förvaltningen fortfarande inte 
kan tillhandahålla en sammanträdeslokal där belysningen är sektionsinde-
lad eller på annat sätt anpassad för elöverkänsliga. Även andra grund-
läggande installationer är bristfälliga eller saknas helt. Det gäller t ex au-
tomatiska dörröppnare på entréplanet. 
 
Rådet uppdrog åt ordföranden att bjuda in Mattias Gustafsson, marknads-
områdeschef vid fastighetsföretaget Atrium Ljungberg, till ett kommande 
möte. Mattias gästade rådet i augusti och det bestämdes då att han skulle 
bjudas in igen om ungefär ett halvår för att uppdatera rådet när det gäller 
utvecklingen av Farsta Centrum. 
 
Per-Ove Mattsson undersöker om förvaltningschef Ulla Thorslund har 
möjlighet att närvara vid rådets nästa möte. Rådet uttryckte att man gärna 
vill ha regelbundna träffar med Ulla Thorslund och att man även önskar 
träffa stadsdelsnämndens presidium inom en ganska snar framtid. 
 
Avslutningsvis framförde rådet ett varmt tack till stadsdelsnämnden och 
förvaltningen för ett mycket välsmakande julbord på Enskede Värdshus 
den 3 december. 
 

§ 8 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 12 januari 2009 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


